
Blagajniško poročilo 
na seji širšega sosveta UJU — 

poverjeništvo Ljubljana. 
(Poročal ria seli 19. junija t. 1. tov. M. 

Fegic) 
Na pokrajinski skupščini v Rogaški 

Slatini ie naša delegacija sprejela prora
čun za leto 1922., ki izkazuje v skupnem 
znesku 500.000 K dohodkov in 492.000 K 
stroškov, torei 7200 K prebitka. 

Moj prednik tovariš Luznar je v vseli 
svojih letih hiševania skrbno, vestno in 
previdno sestavljal proračune. Vsled 
svoie prakse je znal vedno zadeti pravo 
številko, ki ie zadovoljila članstvo in bla
gajno. Njegovo spretno in skrbno mani
puliranje z blagajno je postavilo močan 
steber naši organizaciji. Ne morem dru
eače. kakor da tudi danes s tega mesta 
oovdariam. da ima poleg našega pover
jenika tudi tovariš Luznar velike zasluge 
na razmahu in moči organizacije. 

Pritrdili mi boste pa, cenjeni tovariši
da ie danes težko sestavljati proračune, 
ki bi res držali. Yariranje v cenah t;ska 
in papirja je na dnevnem redu. Zlasti so 
tiskarniški delavci skoro neprestano v 
mezdnem gibanju. Naravna posledica te
ga je. da mora tiskarna podražiti liste od 
časa do časa. 

Tudi naša tiskarna ie morala zbog 
tega poskočiti s ceno listov. Naj Vam 
navedem samo oar primerov v perlustra
cijo. Naklada »Učiteljskega Tovariša« v 
2850 izrisih je veljala v januarju in febru
arju do 5. številke po 969 Din. S 6. šte
vilko se je podražila za 350 Din. kajti od 
te številke dalje oa do 20. smo plačevali 
za naklado 1319 Din 45 para. Z 21. števil
ko je oa cena listu zopet poskočila in 
stane sedai naklada 1480 Din. 

Še večja diferenca se kaže pri »Po
potniku«. Prva in druga štev. v 3000 iz
vodih ie stala 6137 Din. tretja in četrta v 
samo 2700 izvodih pa 7174 Din. 

Omeniti moram, da so številke tako 
visoke, kljub temu, da nam naša tiskarna 
zaračunava izjemne cene. 

Če primerjamo tedaj te številke, se 
nam pokaže sledeča slika: 

V proračun za 1. 1922 je za: »Uči
teljskega Tovariša« 175.000 stal bo v res
nici okrog 364.000 K. »Popotnika« 120.000 
stal bo v resnici okrog 140.000 K. 

Razume se. da tudi v ostale namene 
preračunane vsote ne bodo zadostovale. 
Skratka, pričakovati je v letošnjem 
upravnem letu precejšen primanjkljaj. 
Vprašanje nastane, kako naj ta primanj
kljaj leto krije? Razmotrivali smo to 
vprašanje na zadnji seji ožjega sosveta, 
ter sklenili, priporočati širšemu sosvetu, 
nai bi se članarina v letošnjem letu ne 
zvišala. Potrkati bo pač treba koncem 
leta na vrata naše tiskarne, in prositi, da 
nam vsaj jiekai. če ne vso izgubo odpiše. 

Pač pa je sklenil ožji sosvet na svoji 
zadnji seji staviti širšemu sosvetu slede
či predlog: 

Z ozirom na podraženje tiska in pa
oirja sklene širši sosvet priporočati po
krajinski skupščini, nai bi se članarina 
zvišala na 80 Din letno. 


